
 

 

 

 

HRVATSKI ORIJENTACIJSKI SAVEZ  

CROATIAN ORIENTEERING FEDERATION 

Ribnjak 2, 10 000 Zagreb,  Hrvatska 

 
 

13. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza 

  

ZZAAPPIISSNNIIKK  
 

13. sjednica Skupštine Hrvatskog orijentacijskog saveza održana je 30. siječnja 

2015. godine u Zagrebu, Ribnjak 2, s početkom u 19:00 sati. 

 

Prisutni članovi Skupštine: 

- Zamjenik predsjednika Saveza Tomislav Kaniški, dopredsjednik 

- OK Bjelovar – Mladen Perica 

- OK Japetić – Damir Suban 

- OK Jelen – Daniel Fabijanić 

- OK Kapela – Mladen Vukmanović 

- OK Maksimir – Darko Merunka 

- OK Međimurje – Vladimir Tkalec 

- OK Dr. Ivan Merz – Dario Štambuk 

- OK Ris – Ivica Urbanc 

- OK Sova – Dalibor Sovilj 

- OK Vihor – Ivica Bertol 

 

Uz članove Skupštine na sjednici prisutni su: 

Frane Marković (član IO, OK Japetić), Ivo Tišljar (član IO, OK Orion), Nikola 

Pajčin (član IO, OK Sova), Petar Perica (član IO, OK Bjelovar), Tihomir Salopek 

(član NO, OK Ris), Ivan Šeperić-Grdiša (član NO, OK Jelen), Nenad Mihaljević 

(član NO, OK Vihor), Darko Duhović (OK Međimurje), Andrej Šubat (OK Ris), 

Monika Kovaljesko (OK Kapela), Ivan Gverić (OK Kapela), Franjo Budi (OK 

Japetić), Tomislav Varnica (OK Vihor), Damir Gobec (OK Vihor). 



 

Uvod u sjednicu 

 

Sjednica je počela u 19:10 te je Tomislav Kaniški otvorio sjednicu. 

 

Predloženi dnevni red je sljedeći: 

1. Izbor radnih tijela: 

a. Radnog predsjedništva 

b. Zapisničara 

c. Ovjerovitelje zapisnika 

2. Izbor i izvješće Verifikacijske komisije 

3. Promjena statusa OK Lokve iz punopravnog redovnog člana u status 

privremenog redovnog člana Saveza zbog nepodmirivanja članarine u 

protekle tri godine. 

4. Izvješće o radu Nadzornog odbora 

5. Izvješće o radu Saveza za 2014. godinu 

6. Financijsko izvješće za proteklu financijsku godinu 

7. Financijski plan Saveza za 2015. godinu 

8. Problematika održavanja međunarodnih natjecanja u RH 

9. Razrješenje predsjednika Saveza 

10. Pitanja i prijedlozi 

 

Vladimir Tkalec predlaže dopunu dnevnog reda: 

- usvajanje proteklog zapisnika 

- izvršni odbor mora donijeti novi pravilnik o materijalno poslovnom poslovanju 

skupštine 

- skupština mora donijeti odluku o sazivanju nove skupštine kako bi se 

upotpunila tijela saveza 

 

Skupštini se u 19:13 pridružio predstavnik OK Orion, Ivo Tišljar. 

 

Članovi skupštine jednoglasno su usvojili prijedlog da se glasa o usvajanju 

zapisnika s 11. sjednice skupštine. 

 



 

Ivica Urbanc elaborira o svojem amandmanu na dnevni red o Pravilniku o 

Skupštini. Prva točka dnevnog reda mora biti poslovnik o radu Skupštine. 

Druga zamjerka je o zapisnicima 11. i 12. Skupštine koji nisu verificirani od 

strane Skupštine. 

Treća zamjerka je prigovor koji je OK Ris poslao na zapisnik 11. sjednice 

Skupštine. 

Ivica Urbanc napomenuo je kako Savez nije podignuo radne materijale 

poslane na adresu Saveza, vezano uz točku dnevnog reda broj 8. Ivica 

Urbanc predlaže da se zbog toga ne raspravlja o točci broj 8. nego da se 

sazove izvanredna sjednica Saveza koja će raspravljati o tome. 

Ivica Urbanc dodao je i kako nije prvi puta da se ne preuzima pošta poslana 

iz Delnica. 

 

U 19:17 sjednici pridružio se predstavnik OK Ivan Merz, Dario Štambuk. 

 

Tomislav Kaniški obrazložio je kako u sklopu prve točke (izbor radnih tijela) se 

konstatira koji poslovnik se koristi, ako ima potrebe za time. 

 

Ivica Urbanc napomenuo je kako je posljednji poslovnik donesen 2010. 

godine. 

 

Jednoglasnom odlukom na dnevni red dodano je glasanje o zapisniku 11. i 

12. skupštine. 

 

Jednoglasnom odlukom skupštine točka 8. se briše iz dnevnog reda. 

 

S 8 glasova za i 3 suzdržana (OK Vihor, OK Maksimir i OK Kapela) odlučeno je 

kako će se sazvati Izvanredna Skupština sa samo jednom točkom dnevnog 

reda na temu problematike održavanja međunarodnih natjecanja u 

Republici Hrvatskoj. 

 

Ivica Urbanc predložio je pomicanje točke broj 4 iza točke broj 7. Amandman 

je prihvaćen s 10 glasova za i jednim suzdržanim (OK Japetić). 



 

Predloženi dnevni red sa svim izmjenama jednoglasno je prihvaćen. 

 

Tomislav Kaniški konstatira kako će skupština raditi po poslovniku od 17. 

prosinca 2010. godine. Jednoglasno prihvaćeno. 

 

1. Izbor radnih tijela 

 

Tomislav Kaniški u radno predsjedništvo predlaže Franu Markovića, a za 

zapisnika Ivana Šeperić-Grdiša. Za Verifikacijsku komisiju predloženi su Mladen 

Perica, Damir Suban i Mladen Vukmanović. Za ovjerovitelje zapisnika predlaže 

Darka Merunku i Vladimira Tkaleca. 

 

Radno predsjedništvo izglasano je s 9 glasova za, 1 protiv (OK Ris), te jedan 

suzdržan (OK Sova). 

Za zapisničara glasalo je 10 predstavnika dok je OK Ris bio suzdržan. 

Ovjerovitelje zapisnika podržalo je 10 predstavnika. OK Maksimir bio je 

suzdržan. 

Verifikacijsku komisiju podržalo je 10 predstavnika uz suzdržan glas OK Japetić. 

 

2. Izbor i izvješće Verifikacijske komisije  

 

Mladen Vukmanović podnio je izvještaj verifikacijske komisije. Prisutno je 10 od 

14 članova s pravom glasa.  Jedanaesti glas ima zamjenik predsjednika 

Saveza.  

 

Skupština ima kvorum za odlučivanje. 

 

Za Dalibora Sovilja komisija ne može sa sigurnošću utvrditi je li u mandatu, te 

predlaže glasanje o temi. Dalibor Sovilj član je Suda časti te je potrebno 

ustanoviti nalazi li se u sukobu interesa. 

Prisutni članovi Izvršnog odbora izglasali su da Dalibor Sovilj nije u sukobu 

interesa te može zastupati OK Sova. 



 

Nakon opaske Ivice Urbanca kako se IO ne može tako sastajati, Tomislav 

Kaniški prekida sjednicu na 5 minuta te se IO sastaje kako bi izglasao o sukobu 

interesa Dalibora Sovilja. Odluka je potvrđena. 

Sjednica je nastavljena. Prisutno je 11 članova Skupštine sa pravom glasa. 

 

3. Promjena statusa OK Lokve iz punopravnog redovnog člana u status 

privremenog redovnog člana Saveza zbog nepodmirivanja članarine u 

protekle tri godine. 

 

Tomislav Kaniški čita prijedlog IO o prebacivanju OK Lokve u status 

privremenog člana zbog nepodmirivanja članarine. Nikola Pajčin 

napomenuo je kako je to pitanje riješeno u prošloj skupštini, što je Urbanc 

podržao i kaže kako je ta točka dnevnog reda suvišna. 

 

Mladen Perica priupitao je postoji li uopće taj klub. 

 

Ivica Urbanc uložio je prigovor na rad skupštine, verifikacijska komisija ne 

može utvrditi koje su udruge u mandatu pošto nema dokumenta kojim se to 

potvrđuje. Mladen Vukmanović slaže se i postavlja pitanje mandata udruga 

za koje nisu tražene potvrde putem e-pošte. 

Tomislav Kaniški obrazložio je metodologiju kojom je predsjednik Saveza 

ustanovio udruge koje su u mandatu. 

 

Za promjena statusa OK Lokve 9 klubova glasalo je za, OK Sova suzdržano te 

je protiv glasao OK Ris. 

Nikola Pajčin je u predao vlastoručno napisanu ostavku na mjesto u IO. 

 

4. Usvajanje zapisnika s prethodnih Skupština 

 

Vladimir Tkalec prigovorio je na zapisnik 11. Skupštine. 

Ivica Urbanc rekao je kako na zapisniku 11. Skupštine nisu bili upisani svi gosti 

(npr. predstavnik OK Jelen). Ivan Šeperić-Grdiša obrazložio je kako je došao u 

svojstvu predstavnika OK Jelen, ali je to promijenjeno zbog kolizije sa 



 

Statutom. Nikola Pajčin rekao je kako je Ivan Šeperić-Grdiša glasao na toj 

skupštini, što je prozvani opovrgnuo. Pogledom na Zapisnike može se iščitati 

da Ivan Šeperić-Grdiša nije glasao na navedenoj Sjednici.  

Tihomir Salopek predlaže prekid sjednice i održavanje neformalnog sastanka 

kako bi se umjesto raspravljanja o nebitnim stvarima konačno krenulo prema 

boljitku orijentacije. 

Nakon žustre rasprave Tomislav Kaniški oduzima riječ Tihomiru Salopek i prelazi 

se na glasanje. 

Zapisnici 11. i 12. Skupštine usvojeni su jednoglasno. 

 

5. Izvješće o radu Saveza za 2014. godinu 

 

Tomislav Kaniški ukratko je obrazložio izvještaj o radu HOS u 2014. godini. 

Mladen Perica sugerira kako po Statutu članovi Skupštine moraju materijale 

zaprimiti 8 dana prije skupštine, a pročitani izvještaj zaprimljen je dan prije 

Skupštine. 

Nikola Pajčin osvrnuo se na dio o trening kampu i zanima ga što se od toga 

dobilo. Kaže da nitko nije radio nikakve analize sa sudionicima te da mu se 

čini da trening kamp nije bio koristan kako je prikazan u izvještaju. 

Damir Gobec potvrdio je kako su analize članova Vihora rađene usmeno i 

individualno s Edijem Ocvirkom i Linom Legcem. Isto vrijedi i za ostale 

sudionike. 

Tihomir Salopek citira ciljeve rada Saveza koji su doneseni na prošloj Skupštini i 

pita je li rađeno išta po tom pitanju. 

Nikola Pajčin rekao je kako je jedan od razloga njegove ostavke u tome što je 

njemu povjerena izrada strategije rada Saveza, što je problematika za cijeli 

tim ljudi, a ne jednu osobu. Kritizira način rada IO po pitanju suradnje. 

U 20:21 skupštini se pridružuje Tomislav Varnica (OK Vihor). 

Vladimir Tkalec ustvrdio je kako IO ne surađuje s klubovima te moli da se s 

klubovima ostvari osobna komunikacija, a ne putem elektronskih medija. 

 

Izvještaj je usvojen s 6 glasova za. OK Bjelovar bio je suzdržan, a protiv su bili 

OK Kapela, OK Međimurje, OK Ris i OK Sova. 



 

 

6. Financijsko izvješće za proteklu financijsku godinu 

 

Tomislav Kaniški pročitao je financijski izvještaj Saveza za 2014. godinu. 

Vladimir Tkalec pita zašto nisu poslani računi za medalje za organizatore 

državnih prvenstava u Sloveniji. Frane Marković tvrdi da je to bila izvanredna 

situacija jer se niti jedan od hrvatskih klubova nije prijavio za organizaciju PH, a 

IO je odlučio da je bolje održati PH makar i u Sloveniji i zadržati kontinuitet PH 

umjesto neodržati PH. Tomislav Kaniški kaže da je uvijek bio protiv organizacije 

državnih prvenstava u inozemstvu. 

Mladen Perica pita tko je i kada nabavio medalje za PH sprint i PH na srednje 

staze. Tomislav Kaniški potvrđuje da ta stavka piše u financijskom izvještaju. 

Nikola Pajčin i Ivica Urbanc kaže da tih stavaka nema u knjizi ulaza i izlaza. 

Karlo Gobec je telefonom potvrdio da ti računi idu preko HOO. 

Mladen Perica predlaže da se transakcije koje idu preko HOO prikazuju 

odvojeno. Predlaže i da se provjeri za zajednički knjigovodstveni servis sa 

drugim savezima pri HOO. 

Ivica Urbanc pita tko je donio odluku da se razlika za medalje uplaćuje na 

račun saveza. Tomislav Kaniški kaže da će pismeno odgovoriti na to pitanje. 

Ivica Urbanc konstatira da financijska godina mora biti zaključena s 31.12., no 

Tomislav Kaniški i Damir Gobe tvrde da se do 28.2.  može zatvoriti financijska 

godina. 

Daniel Fabijanić pita zašto su medalje prikazane u izvještaju ako ih plaća 

HOO. Potvrđeno je da te medalje ulaze u dotacije HOO. 

Vladimir Tkalec predlaže da se izvještaj ne prihvati ako nije sve ispoštovano 

(npr. medalje). 

Za izvješće glasa 6 klubova, protiv su glasali OK Ris, OK Međimurje i OK Sova. 

Suzdržani su OK Kapela i OK Bjelovar. 

 

7. Financijski plan Saveza za 2015. godinu 

 

Ivica Urbanc predlaže da se na temelju natječaja obavezno odluči o 

knjigovodstvenom servisu i to s najmanje tri ponude. 



 

Tomislav Kaniški pročitao je financijski plan za 2015. godinu.  

Vladimir Tkalec pita što su administrativni troškovi. Tomislav Kaniški objašnjava 

da su to namjenska sredstva od HOO za plaće članovima Saveza te se po 

dosadašnjem tumačenju HOO ne mogu prenamijeniti. 

Ivica Urbanc pita kako u knjigama piše ta administrativna naknada. Tomislav 

Kaniški čita da piše RP plaće 2014, dok Ivica Urbanc tvrdi da to znači plaća za 

administrativnog tajnika. 

Darko Merunka ustvrdio je da on nikada nije dobio plaću od IO. 

Ivica Urbanc traži da se pismeno sastavi koliko je zbirno svaki član IO primio 

administrativne naknade. Tvrdi da članovi IO djeluju kao poluprofesionalci i 

loše pripremaju Skupštinu. 

Nikola Pajčin ukazuje na grešku u planu po pitanju broja članarina Saveza. 

Daniel Fabijanić pita u koju stavku ulazi trošak knjigovodstvenog servisa. 

Tomislav Kaniški odgovara da trošak ulazi u materijalno poslovanje. 

 

Za izvještaj glasa 7 predstavnika. Protiv glasa OK Ris. Suzdržani su OK Bjelovar, 

OK Međimurje i OK Sova. 

 

8. Izvješće o radu Nadzornog odbora 

 

Tihomir Salopek pita ima li smisla pročitati izvještaj Nadzornog odbora. S 

obzirom na sve već navedeno, Tihomir Salopek pročitao je samo zaključak 

izvještaja. 

Salopek ustvrđuje da nema smisla imati NO ako se prihvaća netočno 

financijsko izvješće. 

U 21:01 skupštinu napuštaju Tihomir Salopek, Ivica Urbanc i Nikola Pajčin. 

Prisutno ostaje 10 članova s pravom glasa. 

 

Tomislav Kaniški ne slaže se s izvještajem te tvrdi kako se ne može preko noći 

tražiti uvid u arhivu Saveza. Ne slaže se oko tematike međunarodnih 

natjecanja, treba shvatiti da je potrebna pismena podrška jedinice lokalne 

samouprave. Tek tada HOO može odobriti savezu organizaciju natjecanja. 

Tomislav Kaniški smatra da taj dio nije ispunjen od strane OK Ris. 



 

Tomislav Kaniški kaže i da je Tihomir Salopek bio na samo jednoj od pet 

sjednica IO te se na toj sjednici neprimjereno ponašao. 

 

Ivo Tišljar pitao je je li u zapisnik uneseno da su članovi izašli sa skupštine. 

Utvrđen je novi kvorum od 10 članova. 

 

Daniel Fabijanić pitao je je li izvještaj NO pravovaljan ako ga nisu svi članovi 

potpisali. Kaniški je ustvrdio da potpisani izvještaj nije dostavljen te da NO nije 

odradio svoje osnovne zadaće. Točnije, nije izvršen godišnji nadzor i donesen 

pravilnik. 

Damir Gobec predlaže da se pita članove NO o izvještaju. Nenad Mihaljević i 

Ivan Šeperić-Grdiša iznijeli su svoje mišljenje o izvještaju NO. Ivan Š-G ustvrdio 

je da je izvještaj prestrog te da njegovo mišljenje nije uvaženo u finalnom 

izvještaju. 

 

Mladen Vukmanović pita postoji li u uredu saveza evidencija dopisa za 2014. 

Damir Gobec i Tomislav Kaniški potvrđuju da se ista nalazi u arhivi saveza. 

 

Na pitanje Mladena Vukmanovića, Vladimir Tkalec tvrdi da se izvještaj NO ne 

daje na glasanje jer je isti smjernica o radu Skupštine. 

 

9. Razrješenje predsjednika Saveza 

 

Vladimir Tkalec predlaže da se točka dnevnog reda Razrješenje predsjednika 

saveza preimenuje u Prihvaćanje ostavke predsjednika saveza. Devet 

članova se izjasnilo ZA razrješenje predsjednika Saveza. Tomislav Kaniški nije 

glasao. 

 

10. Pitanja i prijedlozi 

 

Vladimir Tkalec predlaže da se izradi novi Pravilnik o materijalnom i 

financijskom poslovanju. Ukazuje na neusklađenost Pravilnika sa važećim 



 

propisom i Zakonima. Konkretno na čuvanje knjiga koje se moraju čuvati 

trajno, a po Pravilniku čuvaju se 5 godina.  

 

Tomislav Kaniški predlaže da se uputi dopis od strane IO prema klubovima i 

traži kandidate za radnu skupinu koja bi uskladila Statut sa važećom 

regulativom. 

 

Tomislav Kaniški i Vladimir Tkalec potvrdili su da je članarina na snazi po odluci 

s prošle Skupštine te se ista nalazi u financijskom planu. 

 

Prije zaključenja sjednice, Tomislav Kaniški osvrnuo se na rad bivšeg 

predsjednika i zahvalio mu se na radu. 

 

Damir Gobec osvrnuo se na nadolazeće WTOC te zamolio da klubovi koji žele 

mogu se uključiti u organizaciju prvenstva u bilo kojem segmentu. 

Vladimir Tkalec još je napomenuo da IO treba više surađivati sa klubovima. 

 

Tomislav Kaniški zaključio je sjednicu. 

 

 

Zapisnik vodio: 

Ivan Šeperić-Grdiša 

 

 

 

 

Hrvatski orijentacijski savez 

 

Dopredsjednik 

Tomislav Kaniški 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 

Darko Merunka Vladimir Tkalec  
 


